

CIRCULAR: ID-O/PM/06/2017

Dated: 25th December 2017

To: Third Party Agencies & Shipping Agents

Subject: Third Party Agencies & Shipping Agents Prequalification

Trakhees Ports & Maritime – Inspection Department introducing mandatory Prequalification for Third Party Agencies & Shipping Agents Prequalification

The aim is to ensure that companies providing services in Trakhees Jurisdiction are aware of their roles and responsibilities to comply with Ports & Maritime – Inspection Department Rules & Regulations.

All the Third Party Agencies & Shipping Agent Companies are required to obtain Certificate of Approval and obtain Accreditation/Training programs for their employees to perform their services within Trakhees Jurisdiction.

Please note that this circular will be effective from **01st January 2018** and any contravention of these above mentioned requirements may result in appropriate sanction which may also include imposition of fines against the violator.

Refer to Procedure for Third Party Agencies and Ship Agent Prequalification for Revised Rules & Fees.

Visit Trakhees Website www.trakhees.ae

For Pre-Qualification, please contact us through email

EHSports.Prequalification@trk.pcfc.ae

Sincerely,

Salem Abdul Rahman Abdulla

Director Inspection Department - Trakhees

Cc:

DP World – Harbour Master Office

DP World – Marketing & Commercial Departments

تعميم: ID-O/PM/06/2017

التاريخ 25 ديسمبر 2017

السادة/ شركات تزويد الخدمات ووكلاء السفن

الموضوع: إعتقاد وتقييم شركات تزويد الخدمات ووكلاء السفن

تعلن تراخيص - إدارة التفتيش قسم الموانئ وعمليات النقل البحري عن ضرورة تسجيل جميع شركات تزويد الخدمات ووكلاء السفن في برنامج إعتقاد الشركات .

يهدف البرنامج إلى التأكد من إلتزام جميع الشركات التي تقدم خدماتها في نطاق سلطات تراخيص بتطبيقها كافة الشروط والتعليمات بما يتوافق مع متطلبات و قوانين إدارة التفتيش قسم الموانئ وعمليات النقل البحري.

يتوجب على جميع شركات تزويد الخدمات ووكلاء السفن الحصول على شهادة إعتقاد إدارة التفتيش وبرامج إعتقاد / تدريب للعاملين بها تحت نطاق سلطة تراخيص.

يرجى العلم بأن هذا التعميم سيتم العمل به إبتداءً من تاريخ **1 يناير 2018** وسيتم إلتخاذ الإجراءات اللازمة من قبل دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص في حال لم يتم الإمتثال لما ورد أعلاه قد تصل إلي فرض غرامات مالية علي المخالفين.

نرجو مراجعة الإجراءات رقم PMP-01 المتعلقة بشروط ورسوم تسجيل شركات تزويد الخدمات ووكلاء السفن علي الموقع الإلكتروني www.trakhees.ae

للتسجيل أو الإستفسار الرجاء التواصل على البريد

الإلكتروني : EHSports.Prequalification@trk.pcfc.ae

خالص التقدير،

سالم عبد الرحمن عبد الله
مدير إدارة التفتيش - تراخيص

نسخة إلى:

موانئ دبي العالمية - مكتب مدير الميناء

موانئ دبي العالمية - قسم التسويق & قسم التجارى